

Styremøte i Røros Idrettslag

RIL 1/25 Gruppeledermøte

Dato: 28.januar

Kl: 19.00

Sted: Kjeller Gymbygget

Tilstede: Steinar Brekkan, Eivind Langseth, Siv Berger, Vegar Harborg, Helene Grov, Hans Gunnar Skjevdal, Marie Bakås, Nils Henning Øglænd, Turn ikke tilstede, volleyball ikke til stede

Saksliste:

Sak 1/25 Status særgrupper

Ski: Samling i Sverige, lysløyperenn, ca. like mange som tidligere. Skirenn på Os, litt færre en året før. Kretsrenn i Ålen, 26 stk, ny rekord! Holmenkollen, 20 stk. 2012 kullet. Færre gutter enn jenter.

Skiskyting:

NC var velykket. Veldig bra tilbakemelding fra forbundet. 1 med fra Røros IL. Nesten fullt på standplass hver onsdag. 3 til 7.klasse. 14 fra Røros IL på Bama-cup forrige helg.

Fotball:

Det trenes mye innendørs. G19 år ser ut til å bli. Blir mye på senior i 6 divisjon. Også er det tilbud i alle aldersklasser. Senior herrer har vært på cup, og gjorde det bra. Samling på Kyrksæterøra i alder fra 13 år og oppover. Diskuterer fortsatt sammenslåing med håndball.

Turn: Ikke tilstede

Volleyball: Ikke tilstede

Orientering: 27.juni sommer-løpet i Nord-Østerdalen. Kretsløp med NØ. Oppstart i april/mai. Sliter litt med rekruttering. Men er aktive og forventer mange deltagere på sommer-løpet.

Håndball: Flere gutter enn jenter for første gang på en stund. Mye aktivitet. Har G16 med Ålen, og har også fått inn trening i skoletiden. Elverum på Cup 25.april, 10 til 14. G16 til Praha på Cup, bidrag fra Håndball, og mye dugnad er finansieringen. utfordringer til å fylle styreverv. Mange er på vei ut. Skal ha møte 27.februar. Har mistet inntekt fra kiosk i martnan. Oppgang med antall utøvere.

Sak 2/25 Årsmøter særgrupper

Foreløpig oppsett på årsmøter særgrupper:

27.februar håndball 19.00

26.februar ski 20.00

3. mars orientering 19.00

Sak 3/25 Informasjon om inkluderingstiltak

Info fra Siv. Det kommer forhåpentligvis frem et samarbeid med BUA der vi kan ha et eget hjørne. RIL har også muligheter til å hjelpe de som trenger det for å dekke treningslisenser, klær og utstyr. Her kommer det mer informasjon om hvordan så snart vi har alt på plass.

Sak 4/25 Møtekalender 2025

Oppdateres på hjemmeside med møter for alle særgrupper så snart alle har levert inn sine datoer.

Sak 5/25 Byttedag vår 2025

Det ble enighet om å ha en byttedag igjen etter påske, vi tar da ikke imot skiutstyr o.l. Men ting som er relatert til sommerhalvåret. Det kan være sykler, sko, klær, fotball etc. DL finner en dato og vi tar opp igjen tråden om dette på neste gruppeledermøte som blir etter årsmøtet. (26.mars)

Sak 6/25 Fordeling trening sommer og vinter

Presiserer at det ikke skal skje igjen til neste år at fotball setter opp treninger FØR vinteridretter setter opp sine treninger. Dette har også blitt informert om og presisert av styreleder i form av mail sendt i januar 2025. Her skal DL be om oppsett fra tidligere år og sammenligne med det som er i år, da dette har fungert bedre før. Vi skal ha fordelingsmøte i august og senest medio desember.

Sak 7/25 Eventuelt

-Skistuggu, litt informasjon om Skistuggu og hvilke forpliktelser vi har. Oppfordring også til særgruppene om å bruke huset aktivt selv. Feks. Sesongavslutninger, sosiale kvelder m.m.

Nyhetsbrev, er det noe vi bør ha? Det jobbes med å få i gang et nyhetsbrev jevnlig utover året der relevante nyheter kommer, og informasjon om hva administrasjonen jobber med. Årsaken er at vi ønsker tettere dialog med ledere, trenere, dugnadsfolk og foreldre. Administrasjonen må bli flinkere til å ha tettere samarbeid med alle våre medlemmer, og være mer synlig.

-Info om mygame/TV2. Streaming på håndball og volleyballkamper. Her har nevnte selskap enerettighet på å streame kamper, dette gjelder for hele Norge og er en avtale med NIF. RIL må også følge denne oppfordringen. Fjell-ljom har vært i kontakt med DL og leder i Håndballgruppa for en uttalelse om hva vi synes om denne eneretten.